

Zirgkopība

Riebiņu lepnums- zirgi// Ceļš uz Latgali A12.- 2021.- augusts/septembris.- 59.lpp

Jonāne E.T. Riebiņos audzē zirgus- olimpiešus// Latgales Laiks, 11.10.2019

Attēli: "Trīs vītolu staļļi"

Šteinberga I. Valsts vērtību rāda zirgi// Lauku Bizness, 14.07.2014

Kirillova L. Strādā ar skaidru mērķi- izveidot paraugsaimniecību// Vietējā, 27.10.2017

Eiduks A. 3 vītolu staļļos zirgi sportam un atpūtai// Dienas Bizness, 18.10.2007

Zuja A. Rikšiem bēriti es palaidu// Rēzeknes Vēstis, 09.02.2017

"3 vītolu staļļos" plaši apmeklēta jaunzirgu izvade un veikta ērzeļu sertificēšana vaislai// Vietējā, 25.05.2018

Adamovičs V. Viens no dinastijas// Jaunais Ceļš, 01.05.1987

Šķirnes zirgu selekcija augstākajā līmenī// Novadnieks, 30.09.2014

Kirillova L. "3 vītolu staļļos" ienācis pavasaris// Novadnieks, 22.04.2008

Šnepste I. Jātnieki sevi parāda Riebiņu novada svētkos// Novadnieks, 04.08.2015

Rudzīte Dz. Riebiņu zirgi visbiežāk ceļo uz ārzemēm// Vietējā Nedēļas Avīze, 10.09.1999

Pēdējais mohikānis Romualds Kavinskis. Saimnieks// Zeme, 17.06.1999

Lazdiņa R. Zirgkopība atkarīga no valsts attīstības// Lietišķā Latgale, 23.05.2007

Eiduks A. *Turība* audzē sporta zirgus eksportam// Dienas Bizness, 03.05

Rozniece A. Ar turību- uz stabilitāti, kārtību un skaistumu// Latvijas Vēstnesis, 11.09.1997

Radziviloviča J. Rufs un citi...// Novadnieks, 26.07.1997

Kilevica I. Fanātiķis, kuram zirgs ir individualitāte// Latgales Laiks, 27.01.1996

Daugulis P. Agrofirmas "Turība" zirgi// Novadnieks, 06.03.1996

Gurgons J. Latvijas pārtikas produkti ir konkurētspējīgi// Diena, 12.07.1994

Rancāns A. Priekšsēdētājs- priekšā sēdētājs?// Ļeņina Karogs, 07.10.1985

Zirgkopība esot salīdzināma ar tautas medicīnu...// Novadnieks, 11.07.1998

Kirillova L. Līga un zirgi- uz vienas dvēseles stīgas. (Otrdienas intervija ar Līgu Astiču)// Novadnieks, 19.07.2005

Rozniece A. Zirgam barība nav galvenais!// Sējējs'97.- Rīga, 1997.- 34.-36.lpp

Attēls: Riebiņu zirgaudzētava

Ivancova J. Riebiņos audzētie zirgi ir pieprasīti ārzemēs// Latgales Laiks, 03.07.2011

Rancāns A. Renesanse// Ļeņina Karogs, 10.12.1983

Ivanāne L. Bij man tāds kumeliņis// Ļeņina Karogs, 28.01.1986

Rancāns A. Bērīt's man(i)s kumeliņis...// Ļeņina Karogs, 19.02.1987

Indāns A. Nodaļas pārvaldnieka sirdslieta// Ļeņina Karogs, 15.04.1986

Клява Л. Нужно развивать коневодство// Ленина Карогс, 15.12.1977

Удрасола Л. Лошадь- для работы и отдыха// Ленина Карогс, 25.10.1977

Rancāns A. Atjaunojama Latgales rikšotāju slava// Novadnieks, 21.07.1999

Донич О. Новое хобби Петериса Шмидре// Час, 12.10.2002

Pīzelis P. "Katrs zirgs ir neatkārtojams kā glezna," saka Juris Astičs// Vietējā, 29.11.2002

Rancāne A. Puskaraļvalsti par Latgales zirgu// Diena, 16.11.2002

Ерохомович Е. Петерис Шмидре поставил на коня// Бизнес Балтия, 14.10.2002

Kilevica L. Zirgs pa pusei ir cilvēka roku darbs// Latgales Laiks, 16.11.2001

Agrofirma "Tureiba", kas ir Preiļu rajonā, jūprūjom slovona ar sovīm šķirnes zyrgim...// Zemturs.- 1998.- 15.-22.maijā

Jonāne E.T. Zirga pārraudzībā cilvēks dzīvo lietderīgi// Latgales Laiks, 28.02.2003

Персикова Л. Ходят кони над рекою// Вести.-№18

Kilevica L. Īrijas nacionālais lepnums Latgales jāņuzāļu pļavās// Latgales Laiks, 20.06.2003

Priedītis K. "Rikšiem bērīt' es palaidu"// Ļeņina Karogs, 10.03.1981

Selicka I. Ai jūs zirgi, brīnumzirgi// Ļeņina Karogs, 10.07.1979

Gavare V. Priekšzīmīgs zirgkopis// Ļeņina Karogs, 01.05.1956

Zirgkopis J.Buks// Ļeņina Karogs, 21.01.1951

Kolchoza "Zarja vostoka" zirgi pirms iziešanas darbā...// Ļeņina Karogs, 17.05.1950

Upmalis H. Vienā brigādē, bet savādāk// Ļeņina Karogs, 01.04.1951

Izveido šķirnes zirgu fermas// Ļeņina Karogs, 02.06.1950

Organizē šķirnes zirgu fermu// Ļeņina Karogs, 15.06.1951

Kārtīgi izpilda zirgkopja pienākumus// Ļeņina Karogs, 27.01.1952

Krauja D. Zirgkopju sanāksme// Ļeņina Karogs, 30.03.1952

Svecans R. Apstākļi vienādi- rezultāti dažādi// Ļeņina Karogs, 08.01.1954

Čaklas zirgkopes// Ļeņina Karogs, 10.01.1954

Zīmeļs J. Labi kopj zirgus// Ļeņina Karogs, 08.01.1954

Miglāns A. Labākais zirgkopis// Ļeņina Karogs, 15.01.1954

Vorošilova vārdā nosauktajā kolchozā šogad uzbūvēja zirgu stalli 40 zirgiem// Ļeņina Karogs, 17.10.1951

Brūvers A. Gatavo darbam dzīvo vilcēj spēku// Ļeņina Karogs, 11.03.1954

Livmanis J. Labs zirgkopis// Ļeņina Karogs, 27.03.1953

